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ZÁPIS 
 

z 4. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 22.04.2024 

 

Přítomni:           17:00 Mgr. Jan Čižinský, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D.,  

                            Ing. Kamil Vavřinec Mareš Ph.D., MgA. Hana Třeštíková., Pavel Zelenka,  

                          Ing. Jakob Hurrle, Ph.D., Mgr. Hana Šišková, Ing. Jiří Štěpán,  

                          PhDr. Richard Biegel, PhD., Pavel Škarecký, RNDr. Pavel Řepa, Martin Tománek, 

Bc. Sylva Svobodová, PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., Ignác Okamura, 

                          Mgr. et Mgr. Vladan Brož, JUDr. Tomáš Vavřinec, Mgr. Jiří Hejnic, Ing. Jan Ladin, 

Pavlína Lacková, Josef Neuberg, Radek Mikšík, Jana Machová,  

                          Mgr. Martin Suchánek, Bc. Ondřej Melena, Ing. arch. Matěj Čunát 

                          17:38 Ing. Adam Kalous 

Omluveni:       Pavel Vyhnánek, M.A, Mgr. Jiří Knitl 

Přizváni:           

Předsedající:   Mgr. Jan Čižinský   

Ověřovatelé: Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17.04 hodin. 

Číslo 

bodu 

Bod 

Komentář 
1. Zahájení, volba návrhového a volebního výboru 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Mgr. et Mgr. Vladan Brož,  

PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., RNDr. Pavel Řepa. 

Předsedou návrhového výboru byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož. 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

Hlasování: 24/0/0/2  

Usnesení bylo Projednáno 

Pořadí bodu na programu: 1. 
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2. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

Starosta Mgr. Jan Čižinský vznesl dotaz, zda jsou nějaké návrhy k předloženému programu Zastupitelstva  

MČ Praha 7 

 

Diskuze:  

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic požádal o zařazení 2 bodů do programu jednání Zastupitelstva MČ 

Praha 7: 

 k rozšíření počtu parkovacích míst v ulici Přístavní 

 k úpravě otázek souvisejících s možným navýšením poplatku za roční parkovací oprávnění na Praze 7 v tzv. 

„Hlasování o parkování“ 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin požádal o zařazení 2 bodů do programu jednání Zastupitelstva MČ 

Praha 7: 

 dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7  

 k udělení mimořádné odměny místostarostovi Ing. Kamilu Vavřinci Marešovi, Ph.D. v plné výši za získání 

pozemků na Ortenově náměstí a za získání pětileté bezúročné půjčky od Magistrátu hlavního města Prahy 

 

Členka Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavlína Lacková požádala o zařazení bodu do programu jednání Zastupitelstva 

MČ Praha 7: 

 k informaci o soudním sporu MČ Praha 7 ohledně vrácení dotace na tepelná čerpadla na ZŠ T.G.M.  

 

Předsedkyně Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 Jana Machová informovala o tom, že se v dubnu 

Finanční výbor neuskutečnil, nebude proto předkládat informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ 

Praha 7 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský vyhlásil 5 minutovou přestávku 

 

Pokračování projednávání tohoto bodu 

Starosta Mgr. Jan Čižinský představil stanoviska k navrženým bodům programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7: 

 

 dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7 – doporučuje zařadit před bod Různé 

 

 návrh k rozšíření počtu parkovacích míst v ulici Přístavní - doporučuje zařadit před bod dotazy členů 

Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

 návrh k udělení mimořádné odměny místostarostovi Ing. Kamilu Vavřinci Marešovi, Ph. D. v plné výši za 

získání pozemků na Ortenově náměstí a za získání pětileté bezúročné půjčky od Magistrátu hlavního města 

Prahy - nebude předložen 

 

 návrh k informaci o soudním sporu MČ Praha 7 ohledně vrácení dotace na tepelná čerpadla na ZŠ T.G.M. - 

doporučuje předložit tento bod na příští jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

 návrh k úpravě otázek souvisejících s možným navýšením poplatku za roční parkovací oprávnění na Praze 

7, tzv. „Hlasování o parkování“ - doporučuje předložit tento bod na příští jednání Zastupitelstva MČ 

Praha 7 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský požádal předsedu návrhového výboru Mgr. et Mgr. Vladana Brože, aby jednotlivě 

informoval o průběhu hlasování takto navržených bodů 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o zařazení bodu Dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7 na program 

jednání Z MČ P7 

 Hlasování: S 25/0/0/1 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o zařazení návrhu k rozšíření počtu parkovacích míst v ulici Přístavní na 

program jednání Z MČ P7 

Hlasování: S 25/0/0/1 
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 Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o zařazení informace k soudnímu sporu Městské části Praha 7 ohledně 

vrácení dotace na tepelná čerpadla na ZŠ T.G.M. na příští jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

 Hlasování: S 25/0/0/1 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o zařazení návrhu k úpravě otázek souvisejících s možným navýšením 

poplatku za roční parkovací oprávnění na Praze 7 v tzv. „Hlasování o parkování“ na příští jednání Zastupitelstva 

MČ Praha 7 

 Hlasování: S 25/0/0/1 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic požádal, aby ohledně tohoto bodu mohla proběhnout diskuze v bodě 

Různé a zároveň požádal, zda může být daný návrh projednán se zástupci politických klubů a zveřejněn na webu MČ 

Praha 7, před jeho předložením na jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o zařazení návrhu k udělení mimořádné odměny místostarostovi Ing. K. 

V. Marešovi v plné výši za dosažení rozšíření majetku pro školu na Ortenově náměstí a získání pětileté bezúročné 

půjčky se strany MHMP 

 První hlasování bylo zmatečné (přerušené) 

 

 Hlasování: N 8/2/14/2 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin vznesl dotaz na návrh informace o stavu rozvoje VRÚ Bubny – 

Zátory, který je uveden na programu jednání 

 

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph. D. 

 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o stažení informace o stavu rozvoje VRÚ Bubny – Zátory a o stažení 

informace o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. jednáním Zastupitelstva 

MČ Praha 7 v roce 2024 z programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

 Hlasování: S 24/0/0/2 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném programu 

 Hlasování: S 23/0/0/3 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Usnesení bylo Projednáno 

Pořadí bodu na programu: 2. 

 
 

3. Připomínky k zápisu z předešlého jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

Bez připomínek 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 3. 

 
 

4. Dotazy a připomínky občanů 1 

Bez dotazů 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Pořadí bodu na programu: 4. 
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5. Dotazy a připomínky občanů 2 

Členka Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavlína Lacková konstatovala, že je nutné připravit a řádně projednat návrh 

týkající se vrácení dotace na tepelná čerpadla na ZŠ T.G.M., protože rozsudek daného soudního sporu nabyl právní 

moci 08.01.2024, náklady s tím spojené jsou vysoké a přitom tato problematika nebyla projednána ani ve Finančním 

výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Pořadí bodu na programu: 5. 

  

 

6. 0034/24-Z k volbě přísedících Obvodního soudu pro Prahu 7 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/4  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 6. 

 
 

7. 0035/24-Z k revokaci usnesení Zastupitelstva MČ Praha 7 č. 0083/23-Z ze dne 16.10.2023 k memorandu o 

spolupráci hlavního města Prahy a MČ Praha 7 při zajištění nestavební údržby pozemních komunikací na 

území hl. m. Prahy 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor rozvoje a péče o veřejný 

prostor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování : 25/0/0/1  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 7. 

 
 

8. 0036/24-Z k poskytnutí finančních prostředků TSK hl. m. Prahy , a.s. prostřednictvím Magistrátu hl. m. 

Prahy na zajištění spolufinancování obnovy veřejných prostranství z rozpočtu MČ Praha 7  

Předložil místostarosta Pavel Zelenka 

Diskuze: Mgr. J. Hejnic, Bc. O. Melena, Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka 

Předkladatel: MISTA Pavel Zelenka 

Zpracoval: Odbor dopravy 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 17/0/6/3  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 8. 

 
 

9. 0037/24-Z ke smlouvě o partnerství s finančním příspěvkem č. 04/OSZ/2024; Sml 00208/2024 mezi MČ Praha 

7 a organizací Česká asociace streetwork, o.p.s., IČO: 02032929 v rámci projektu „Komplexní přístup k řešení 

bezdomovectví a sociálního vyloučení v Praze 7 v roce 2024“ 

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D.  

 

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Adam Kalous 

 

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor sociálního začleňování 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 26/0/0/1  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 9. 
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10. 0038/24-Z ke smlouvě o partnerství s finančním příspěvkem č. 03/OSZ/2024; Sml 00207/2024 mezi MČ Praha 

7 a 7U s.r.o., IČO: 26418274 v rámci projektu „Komplexní přístup k řešení bezdomovectví a sociálního 

vyloučení v Praze 7 v roce 2024“ 

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Diskuze: Mgr. J. Hejnic, Ing. J. Hurrle, Ph.D. 

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor sociálního začleňování 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/0/2  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 10. 

 
 

11. 0039/24-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 

Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024    

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/4  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 11. 

 
 

12. 0040/24-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. 

jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024 

Předložil předseda Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 Bc. Ondřej Melena 

Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 21/0/0/6  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 12. 

 
 

13. 0041/24-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva MČ 

Praha 7 v období mezi 3. a 4. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024 

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva MČ Praha 7 Bc. Sylva 

Svobodová 

Předkladatel: PŘED VSZ Sylva Svobodová 

Zpracoval: Výbor pro VSZ 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 24/0/0/3  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 13. 
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14. 0042/24-Z k rozšíření počtu parkovacích míst v ulici Přístavní 

Předložil člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic (původní návrh viz příloha zápisu) 

Diskuze: P. Zelenka, Ing. J. Ladin, Ing. arch. M. Čunát, R. Špok, Mgr. et Mgr. V. Brož, Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. 

Hejnic 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku člena Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jana Ladina a 

místostarosty Pavla Zelenky do diskuze 

Hlasování: 25/1/0/1  

 

Projednávání tohoto návrhu bylo přerušeno z důvodu projednání Dotazů a připomínek občanů 2 

 

Tento návrh byl projednán po Dotazech a připomínkách občanů 2 

 

Místostarosta Pavel Zelenka předložil protinávrh: 

 

Zastupitelstvo městské části Praha 7 

 

I. konstatuje, že 

1. plošné zavedení jednosměrek se ve výsledku obrací proti obyvatelům a podnikatelům, protože 

1. zjednosměrnění ulic uvnitř blokové zástavby zhoršuje dopravní obslužnost rezidentů a provozoven, neboť 

znemožňuje objíždění vozidel, které krátkodobě zastaví v jízdním pruhu na dobu nezbytně nutnou pro 

vyložení/naložení nákladu 

2. plošné zjednosměrnění ulic uvnitř blokové zástavby koncentruje cílovou místní dopravu do páteřních 

komunikací a omezuje tak dopravní obslužnost v celé dané oblasti, proto by k takovým úpravám mělo 

docházet jen s cílem omezení tranzitní zbytné dopravy a zvýšení bezpečnosti provozu 

 

2. v souladu se koncepčním dokumentem Zadání pro interiér ulic Prahy 7 schváleným usnesením Zastupitelstva 

MČ Praha 7 č. 0065/22-Z ze dne 27.06.2022 hlasy zastupitelů všech klubů zastupitelstva je šikmé parkování 

nově zřizováno jen dočasně v případě déle trvajících rekonstrukcí ulic 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o protinávrhu místostarosty Pavla Zelenky 

Hlasování: 16/0/11/0 

 

Usnesení bylo upraveno a schváleno ve znění komplexního protinávrhu místostarosty Pavla Zelenky 

 

Předkladatel: Mgr. Jiří Hejnic 

Zpracoval: Společně pro Prahu 7 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 16/0/11/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 14. 

 
 

15. Dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7 

V rámci parkování se člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin dotazuje místostarostky MgA. Hany Třeštíkové 

na nepovolené parkování u vjezdu do školky člena její rodiny 

 

Diskuze: MgA. H. Třeštíková 

 

Členka Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavlína Lacková požádala místostarostu Pavla Zelenku o usnesení Zastupitelstva 

MČ Praha 7, kterým byl projednán a schválen soudní spor ve věci vrácení dotace na tepelná čerpadla na ZŠ T.G.M.  

a dále požádala předsedkyni Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 Janu Machovou, aby tato záležitost byla 

projednána na Finančním výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Předsedkyně Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 požádala radního Martina Tománka, zda by mohla být 

záležitost ohledně soudního sporu projednána Finančním výborem Zastupitelstva MČ Praha 7 dne 13.05.2024 

 

Občan P7 vznesl dotaz, zda MČ Praha 7 již zaplatila případně kolik má zaplatit v rámci sporu o vrácení dotace na 

čerpadla na ZŠ T.G.M. 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin požaduje, aby Zastupitelé MČ Praha 7 dostali komplexní informaci 

ohledně soudního sporu ve věci vrácení dotací na čerpadla u ZŠ T.G.M., na Ortenově náměstí (včetně finančních 

nákladů) před projednáváním tohoto návrhu na jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 
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Diskuze: Bc. S. Svobodová, J. Neuberg, Mgr. J. Čižinský, občan P7, Ing. J. Ladin, P. Lacková, J. Machová 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Josef Neuberg položil dotazy na místostarostu Pavla Zelenku:  

- jaký je plán parkování v horizontu dvou let 

- jaké se připravují změny v parkování z příčného na podélné na Praze 7 a ve kterých ulicích 

- jestli budou dále ubývat parkovací místa a jestli se budou zvedat roční platby (poplatky) či nikoliv 

-  

Diskuze: P. Zelenka, J. Neuberg, M. Tománek, Mgr. J. Čižinský 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Bc. Ondřej Melena se dotazuje, jakou právní formu bude mít hlasování o parkování 

jak je to závazné a vymahatelné a jak je nutná účast. Dále požádal o výsledky zadané studie a především co z toho 

plyne pro městskou část Praha 7 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Josef Neuberg se ptá, jestli existuje nějaká statistika - kolik parkovacích míst je 

vyčleněno pro stavební zábory / akce / filmování 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, Bc. O.Melena, občan Prahy 7, P. Lacková, Mgr. J. Hejnic, Ing. J. Ladin 

 

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku členů Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jana Ladina, Josefa 

Neuberga a Pavla Zelenky do diskuze 

Hlasování: 24/0/0/3  

 

Jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 předsedá PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D.  

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin se dotazuje, jestli byli ostatní Zastupitelé MČ Prahy 7 pozváni na 

debaty ohledně Parkování na Praze 7 

 

Dále se dotazuje radního Martina Tománka, v souvislosti se schváleným schodkem 90 milionů na letošní rok 2024, 

zda by mohl dostat na příštím jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 výhled financování na 5 let dopředu, alespoň do 

roku 2030 

 

Diskuze: M. Tománek – radní Martin Tománek konstatoval, že požadovaný výhled je součástí schváleného usnesení 

Zastupitelstva č. 0101/23-Z ze dne 18.12.2023 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin pochválil místostarostu Ing. Kamila Vavřince Mareše, Ph. D. a 

radního Martina Tománka za získání bezúročné půjčky od Magistrátu hlavního města Prahy a za získání pozemků na 

Ortenově náměstí 

 

Diskuze: M. Tománek 

Jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 předsedá Mgr. Jan Čižinský 

 

 Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Usnesení bylo Projednáno 

Pořadí bodu na programu: 15. 

 
 

16. R ů z n é 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 JUDr. Tomáš Vavřinec vznesl dotaz na vyřešení situace ohledně tříd montessori na 

ZŠ Korunovační  

Diskuze: Mgr. H. Šišková, Mgr. J. Čižinský 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

Usnesení bylo Projednáno 

Pořadí bodu na programu: 16. 
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17. Z á v ě r 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Pořadí bodu na programu: 17. 

 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 v 19.29 hodin 

Přílohy: 

______________________________________ 

Mgr. Jan Čižinský 

 

 

Ověřovatelé:  

 

 

_____________________________                                                _____________________________ 

Bc. Ondřej Melena                                                                                                           Martin Tománek 

 

 

Zapisovatelé:  

Lukáš Petrusek - zápis                                                                                    Jiřina Ullrichová - usnesení 

Klára Šikýřová - hlasovací zařízení 


